



HKTDC

Design gallery

香港·設計廊

於香港·設計廊

購買任何產品並出示此優惠券，
即可獲贈**精美禮品一份**。



Present this coupon

to get a **FREE GIFT** with any
purchase at **HKTDC Design Gallery**





Design gallery

香港·設計廊

條款及細則：

1. 禮品數量有限，送完即止。
2. 優惠期至2013年12月31日。
3. 請於付款前出示此優惠券之正本或電子版本方可享有優惠，影印本恕不接受。
4. 此券只限用一次，每次只限用一張。
5. 此優惠券不可兌換成現金，退換及退款。
6. 此優惠券適合於香港·設計廊灣仔店及機場店。
7. 如有任何爭議，香港·設計廊將保留最終決定權。



香港·設計廊分店

灣仔店：香港灣仔港灣道一號香港會議展覽中心地下 電話：2584 4146/9

機場店：香港國際機場一號客運大樓六樓離港層東大堂(禁區) 6T529 電話：2186 6780

www.hkdesigngallery.com

www.facebook.com/HKTDC.DesignGallery

Terms & Conditions

1. Free gifts are limited, while stock lasts.
2. This coupon is valid till 31 Dec 2013.
3. Please present the original or the digital copy of this coupon to enjoy the offer.
Photocopies of this coupon will not be accepted.
4. This coupon can be used once only, and only one coupon can be used in a single transaction.
5. This coupon cannot be redeemed for cash, and is non-returnable / non-refundable.
6. Offer is valid in the Wan Chai shop and the Hong Kong International Airport Shop.
7. All matters or disputes will be subject to the final decision of the HKTDC Design Gallery.

HKTDC Design Gallery

Wan Chai Shop:

G/F, Hong Kong Convention & Exhibition Centre, 1 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong

Tel: 2584 4146/9

Airport Shop:

6T529, East Hall (Restricted Area), Level 6, Departures Hall, Terminal 1, Hong Kong International

Airport Tel: 2186 6780

www.hkdesigngallery.com

www.facebook.com/HKTDC.DesignGallery